

24<sup>th</sup> November 2024

٢٤ نوفمبر ٢٠٢٤ م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Steam Turbine 2 at the Power Plant of SMN Barka Power Company SAOC (A Subsidiary Company).**

**الموضوع: التوربين البخاري رقم ٢ في محطة شركة إس إم إن بركاء للطاقة ش.م.ع.م (شركة تابعة).**

The Board of Directors of SMN Power Holding SAOG ("the Company") would like to inform the Financial Services Authority, Muscat Stock Exchange and the Investors Community that the Steam Turbine 2 at SMN Barka Power Plant (99.99% Subsidiary of the Company) undergone a forced outage due to high vibration. The borescope inspection of the machine revealed a damaged blade on the turbine last stage.

يود مجلس إدارة شركة "اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع" ("الشركة") اعلام هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط ومجتمع المستثمرين أن التوربين البخاري رقم ٢ في محطة إس إم إن بركاء للطاقة (٩٩,٩٩٪ تابعة للشركة) تعرض لانقطاع قسري بسبب اهتزازات عالية التردد. وقد كشف الفحص الداخلي عن وجود شفرة تالفة في المرحلة الأخيرة من التوربين .

The Steam Turbine 2 is currently unavailable and will undergo maintenance repair.

التوربين البخاري رقم ٢ غير متوفر حاليًا وسيخضع للصيانة.

Based on the estimated repair schedule, the unit should be back in service by 30<sup>th</sup> December 2024 resulting in a forced outage of approximately 48 days with an estimated financial impact of OMR 550,000.

وبناءً على برنامج الصيانة المقدر، فإنه من المقرر أن يعود التوربين البخاري رقم ٢ إلى الخدمة بتاريخ ٣٠ ديسمبر ٢٠٢٤ م مما سيؤدي إلى انقطاع قسري لمدة ٤٨ يومًا تقريبًا مع تأثير مالي يقدر بنحو ٥٥٠,٠٠٠ ريال عماني.

The Company is taking all possible measures to prevent any delay in the repair program and return the unit into service.

وتقوم الشركة بإتخاذ جميع التدابير اللازمة لمنع أي تأخير في برنامج الصيانة وإعادة التوربين البخاري إلى الخدمة.

With best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

For/ SMN Power Holding SAOG

عن / اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع

Abdullah Al Naimi  
Chief Financial Officer



عبدالله النعيمي  
الرئيس المالي